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Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det.   
 

Östen 
Berglunds fond 

Sista datum att ansöka från fonden är 27/10, vi kommer att ansöka 
om pengar för fysioterapi 

 

Redovisning av 
Östen 
Berglunds fond 

Redovisningen av de pengar vi fått till målvaktsträningen, ska 
redovisas i dec.  
Idag var det 9 målvakter på träningen. 
 

 

Kommande 
målvaktsträning
ar för de äldre 
lagen 
 

Kommande målvaktsträningar; 6/11 och 4/12 
Inför målvaktsträningen ska det köpas frukt och drick yoghurt. 
6/11 ansvarar Katarina H och Peter 
4/12 ansvarar Christer och Jesper 

 
 
 
 
 
 
 
 

Målvaktstränin
g för de yngre 
målvakterna 

Vi ringer Nanna och kollar om hon kan den 13/11 och 11/12? 
Alltså två onsdagar kl. 17.30-19.00 i halva Liljahallen 
13/11 ansvarar Katarina H och Peter 
11/12 ansvarar Christer och Jesper 

K.E 

Vi vill bli 
bättre…. 

Vi kommer att rekommendera föräldrar och ledare att använda 
detta dokument om de har synpunkter och åsikter om våran 
förening. SVIFś målsättning är att hålla en god kvalitet i våra 
verksamheter. Vi tycker att det är värdefullt att få ta del av era 
synpunkter och klagomål, det ger oss en chans att förbättra oss.  
Om vi får in detta dokument försöker vi att följa upp det inom en 
månad. 
 
 
 

 
 

Spelarråd och 
föräldrareprese
ntanter 

Vi har gjort ett dokument ang arbetsuppgifter för dessa roller. Det 
ligger under dokument under innebandyn. 
 

 



 
 

 

Locker Room 
Talk 
 

De har nu etablerat sig i Västerbotten. Detta är riktat till killar 
10-15 år. Vi funderar på vilket/vilka lag det passar i våran 
förening. 
De kommer först ut och har ett föräldramöte och sedan kommer de 
att ha ett möte med spelare och ledare 30 min innan träningen, 8 
ggr. 
 

 

Incident i 
Liljahallen ; 
obehöriga i 
bastu och 
fallande mål 
 
 

Det har inträffat 2 saker och vi vill ha återkoppling från kommunen 
om vad som händer. 
 
 
 

 

Utvärdering 
uppstart och 
mixcup 

Bra uppstarter med många deltagande barn. Vi har fått ledare till 
både F12 och P12 
Mixcupen; Vi måste vara ca 6 st från sektionen den dagen. Vi 
sålde mycket fika. Många positiva barn och föräldrar både på fm 
och em.  
Förra året fick vi kritik för att det inte byttes så ofta i lagen men det 
sköttes bättre i år. 
 

 

Belastningsregi
stret 

Vi har fortfarande många som inte har lämnat in utdraget från 
belastningsregistret - Alla måste lämna in dessa senast 15/11. Kom 
ihåg att kuvertet måste vara osprättat. Efter 15/11 kommer 
innebandysektionen att lämna över namn på dem som ej lämnat in 
belastningsregistret till huvudstyrelsen, för kommande åtgärder. 
 

 
 
 

Herrlaget Vi har gjort fika/ seklista. Katarina H  kommer att göra bingolista, 
och fördela Vännäshäften och bingolotter. Vi behöver hitta någon 
som kan hjälpa Johan att coacha vid match.  

 

Datum då 
föräldrareprese
ntanter och 
spelarråd ska 
kallas 
 

Söndag 10/11 kl. 19-20 i Hammarhallen (fiket) 
och söndag 9/2, även det kl. 19-20 i Hammarhallen 

 

Innebandygala Förslag 28/3 eller 4/4  
Grund- 
utbildning 

Första utbildningen för alla nya ledare, 23/10  
Sedan finns det en grundutbildning för junior/senior den 13/11 

 

Styrelse- 
utbildning 

Utbildning med västerbottens innebandyförbund, 21/10  kl. 18-21. 
Vi är fyra från sektionen som ska gå 

 

Fler i sektionen Har vi några förslag? Vi har tre namn som vi kommer att kolla 
med. 

 

Skrivelse om 
vår policy 

Vi förändrar inte våran policy, utan förtydligar den enbart.   
 



gällande ålders- 
indelningar 
Förenings etik Vi kommer att inleda samtal ang föreningsetik med ledare i 

föreningen. 
 

 
Noterats av: Katarina Eriksson 


